
Vragen Duurzaam Oldebroek omtrent voortgang vergroening Meidoornplein Wezep

Aanleiding: meerdere inwoners hebben ons benaderd omdat ze bang zijn voor ‘’verstening’’ van de openbare 
ruimte, met name het Meidoornplein na de vernieuwing hiervan. Duurzaam Oldebroek is benieuwd hoe het 
staat met de vergroening van het Meidoornplein.

De onderstaande vragen zijn gebaseerd op de Voorkeursvariant inrichting openbare ruimte Meidoornplein die 9 
juli 2020 door de raad is vastgesteld. 

Vraag 1. Bijlage 2 (Ontwerp voorkeursvariant Meidoornplein Poelmans Reesink landschapsarchitecten) laat het 
inrichtingsplan zien dat is vastgesteld. Hierin zijn bomen en groenvakken getekend. Staan deze 
groenelementen op de planning om te realiseren of is in de tussentijd het inrichtingsplan aangepast?

Vraag 2. In de toelichting van het desbetreffende ontwerp (bijlage 3) staat ‘’Bij de herinrichting van het 
centrum wordt ook getracht het centrum verder te vergroenen’’ (blz. 15). Is deze doelstelling nog van 
toepassing? Zo ja, op welke wijze vergroent het Meidoornplein? Is hierbij bijvoorbeeld gekeken naar de 
historische situatie? Of kan bijvoorbeeld kwantitatief aangegeven worden dat het Meidoornplein vergroent? 

Vraag 3. In hetzelfde stukje tekst wordt geschreven ‘’De Beatrixboom (koningslinde) … zal worden verplant, 
deze krijgt opnieuw een prominente plek in het centrumplan’’ (blz. 15, bijlage 3). Staat het herplaatsen van 
deze boom in het winkelcentrum nog op de planning? Zo ja, krijgt deze boom extra aandacht in de vorm van 
investeringen in groeiplaats in vergelijking tot de andere nieuw te planten bomen?

Vraag 4. Is het bekend of het kroonoppervlak van alle bomen gezamenlijk (wanneer jongvolwassen) gelijk of 
groter is dan de situatie in 2015 (voor de hernieuwing)? Is kroonoppervlak gebruikt als rekentool en maatstaaf 
voor vergroening?

Vraag 5. In het inrichtingsplan (bijlage 2) staat dat er circa 50 nieuwe bomen aangeplant worden (hierbij heb ik 
de categorie heesters/kleine bomen niet meegeteld). Vindt er groeiplaatsverbetering plaats op de locaties waar 
de nieuwe bomen geplant worden? Is het bekend hoeveel kuub doorwortelbare ruimte er gemiddeld wordt 
‘’gereserveerd’’ voor de boom in de nieuwe groeiplaats?

Vraag 6. In de Bomenvisie Oldebroek 2020 staat dat bomen binnen de bebouwde kom voldoende ruimte 
krijgen om een leeftijd van tenminste veertig tot vijftig jaar te behalen (blz. 5). Staat deze doelstelling ook voor 
bomen op het Meidoornplein? Is de boven- en ondergrondse ruimte hiervoor geschikt of wordt deze hiervoor 
geschikt gemaakt? Zo niet, welke leeftijdsdoelstelling wordt gegeven aan de bomen in het plangebied?
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